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Trafikudvalget har i brev af 12. april 2005 stillet mig følgende spørgsmål   
37 og 38 vedrørende L 83, som jeg hermed skal besvare.

Svaret vedlægges i 5 eksemplarer.

Spørgsmål 37:

"Med henvisning til at det af bemærkningerne fremgår, at taksterne i den 
kollektive trafik i gennemsnit ikke må stige mere end pris- og lønudviklin-
gen, bedes ministeren redegøre for, om det vil sige, at uudnyttede takststig-
ninger ét år (hvor taksterne altså er steget mindre end pris- og lønudviklin-
gen) vil kunne overføres til et efterfølgende år og således give mulighed for 
takststigninger, der er større end pris- og lønudviklingen i dette år."

Svar:

Som det fremgår af min besvarelse af spørgsmål 23 er der endnu ikke taget 
stilling til, hvordan det foreslåede takststigningsloft skal udformes i detal-
jer. Konkretiseringen vil foregå i forbindelse med det bredt funderede 
takstudvalg regeringen – jf. bemærkningerne til lovforslaget – har nedsat. 
Jeg forventer, at de partier, der vælger at stemme for lovforslaget, også vil 
blive inddraget, når udvalgets forslag til takststigningsloft vil skulle ud-
møntes i bekendtgørelsesform.

Med venlig hilsen

Flemming Hansen
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